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内容概要

　　《2011年150分制最新题型：中考英语听力模拟试题集》是根据市教育考试院对2011年中考英语听
力的考试要求、命题思路、题型及评分标准而精心编写，以满足2011年初三学生复习迎考的需求。
《2011年150分制最新题型：中考英语听力模拟试题集》共有21套中考英语听力模拟试卷。
每套听力试卷都是由四部分组成：根据听到的内容，选出相应的图片；根据听到的对话和问题，选出
最恰当的答案；听短文，判断句子是否符合你听到的短文内容；根据听到的内容，完成短文。
这些听力试卷都是根据2011年中考英语听力的考试大纲要求编写，其题型、评分标准也与2011年中考
英语听力的考试要求完全一致。
书后附有全部试卷的听力材料和参考答案。
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章节摘录

　　Cool is a word with many meanings. Its old meaning is used to describea temperature that is a little bit cold. As
the world has changed, the word cool has had many different meanings.　　Cool can be used to describe feelings
of interest in almost anything.When you see a famous car in the street, maybe you will say, Its cool. Youmay
think,Hes so cool, when you see your favourite footbaUer.　　Whats more, you can use cool instead of many
words such as new or surprising. Heres an interesting story to show the way the word is used. Ateacher asked her
students to write about the waterfall they had visited. Onestudents paper was just one sentence, Its so cool.Maybe
he thought it wasthe best way to show what he saw and felt. But in fact, many other words canmake your life as
colourful as the word cool. And I think they are also verycool, too.
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